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@minvws.nl]: :

) minvws.nl]; IEEE,

To: @minvws.nl]
» @minvws.nl];

BEEN) [CREE @min vws.nl]; @zorgverzekeringskantoor.nl];
SPER [ER @) min vws.nl]

From: )

Sent: Tue 12/8/2020 4:27:59 PM

Subject: RE: CAS/BES

Received: Tue 12/8/2020 4:27:59 PM

Tav de wens van de stas: principieel zal er geen verschil zijn uiteraard, maar de optelsom van de voorbereidingen op de

infrastructuur en de planvorming wie wat wanneer krijgt toegediend in feitelijke zin zijn wel onmisbaar en kunnen in de tijd
verschil maken in wanneer evt kan worden aangevangen.

Dat obv de planvorming (die nog niet af is) verder wordt uitgewerkt hoe het gaat gebeuren lijkt me nuttig uitgangspunt voor

vanavond. Paar dingen zijn nog niet te zeggen. Dat een overweging kan zijn om gezien de omvang BES in een keer te

vaccineren is ook kort besproken met MinVWS, of er differentiatie tussen de CAS-landen kan plaatsvinden is ook een deels

logistieke afweging irt leveringen waarover het gesprek met RIVM goed gevoerd moet worden.

Kortom, het kan wellicht straks plaats gaan vinden zoals je beschrijft, maar ik hecht er aan even te vermelden dat besluiten over

hoe het zal gaan obv de genoemde plannen plaatsvindt (en daarover zijn jullie in gesprek met CAS/BES en ook RIVM), waarbij
vooral ook de logistieke overwegingen belangrijk zijn, dus die voorspelling is niet te ontlenen aan ons telefoontje ;)
We houden contact,

groeten,

van:[EEN BEEEDMe minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 8 december 2020 14:03

) <BEAN @minvws.nl>
CC ) SRERELE @igj.nl>; @minvws.nl>; SEER) EEE ® minvws.nl>;

@minvws.nl>; 51.2e )

Onderwerp: RE: CAS/BES

Beste SE

Ik mis hier wel de duidelijke boodschap van de staatssecretaris dat hij wil dat we zoveel mogelijk gelijk uitrollen met

Nederland. Daar moeten we mi aan blijven vasthouden, uiteraard moet het wel mogelijk zijn.
Verder heben gesproken over de mogelijkheid om de BES-eilanden in een keer te doen. Antwoord: dat kan, mits plan
goed 1s.

Tenslotte is een gedifferentieerde aanpak tussen de CAS-eilanden mogelijk. Wie eerder klaar is kan ook eerder geholpen
worden.

Verder graagBER! het enigzins kan er wel bij, al is het maar dat jullie goed aangehaakt zijn/blijven.

Groet
»

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:[EETBEET@ winvws o>
Datum: dinsdag 08 dec. 2020 1:45 PM

@minvws.nl>

wigj.n!~,[ENED @minvws.nl>, IIEKIECHED
<BR minvws.nl>

Onderwerp: CAS/BES

Halo JK
Heel kort wat we net bespraken in steekwoorden, mede nav PO MinVWS:

Oproep is dus:



990524

Zorg dat infra op orde is (nog niet zo, van registratie, tot wie gaat toedienen, tot opslag etc)

Zorg dat je verdeling op de eilanden (operationele aanpak mbt toedienen) helder is uitgewerkt (in welke (grotere) groepen/hele
eiland ineens/wat is het voorstel en tot welke aantallen vaccins leidt dat volgordelijk die nodig zijn?
Op basis van de antwoorden hierop definitieve plannen/zaken afspreken, uit die afspraken volgt dan evt concrete data/periode
van levering
Let wel, EMA moet Giberhaupt nog toelaten en de producenten moeten daarna nog daadwerkelijk gaan leveren, dus we hebben

nog niets in handen ;)

Fijn dat jij het woord voert vanavond, ik bekijk even metBE mbt uitluisteren

Groeten,


